



## نداء عاجل لمنع كارثة إنسانية في غزة

يدعو طاقم شؤون المرأة المجتمع الدولي إلى رفض تجريم المواطنين الفلسطينيين من خلال تسميتهم "حيوانات بشرية" كذريعة لذيح المدنيين الفلسطينيين الذين يتعرضون لهجمات من قبل قوات الاحتلال الإسرائيلي. يعيش مليونين ونصف المليون فلسطيني في غزة محاصرين منذ ستة عشر عامًا بالبر والبحر والجو.

منذ السابع من أكتوبر 2023، قامت إسرائيل عمدًا وبوحشية وباستمرار بارتكاب جرائم حرب وحشية (أسفرت عن استشهاد 2800 شهيد، من بينهم 880 امرأة و937 طفلًا) من خلال قصف المناطق السكنية بشكل عشوائي (مما أدى إلى هدم 2185 مبنى بالكامل وتدمير جزئي لـ 89,000 مبنى، بالإضافة إلى هدم 8840 وحدة سكنية بالكامل، مما تسبب في نزوح 680,000 مدنيًا)، بالإضافة إلى استهداف المستشفيات و18 مدرسة ومساجد ومرافق الأونروا المخصصة لإيواء المدنيين، واستخدام الفوسفور الأبيض المحظور دوليًا في استهداف المدنيين، واستهداف الصحفيين (أدى إلى استشهاد 14 منهم) وفرق الإسعاف (أسفر عن استشهاد 37 منهم)، وكذلك تسبب في إجهاد 700 امرأة حامل.

فرض وزير الحرب الإسرائيلي "يوأف جالانت" عقوبات جماعية على قطاع غزة من خلال قطع إمدادات المياه والطعام والكهرباء والوقود، مما أدى إلى انهيار المؤسسات الطبية تمامًا وتحولها إلى مقابر جماعية، بالإضافة إلى أمره بإجلاء مستشفى القدس، والذي يعد استدعاءً للموت لجميع المصابين. تسبب العدوان التعسفي الإسرائيلي في مسح 47 عائلة (مكونة من حوالي 500 شخص) بالكامل من السجل المدني لغزة كما أعلنت وزارة الصحة الفلسطينية. هذه الجرائم تعتبر جرائم ضد الإنسانية وإبادة جماعية.

من الضروري الآن أن يحصل الفلسطينيون على حقوقهم المشروعة في تقرير مصيرهم والحرية والاستقلال في دولتهم الفلسطينية وعاصمتها القدس الشرقية، وتنفيذ جميع القرارات الدولية المشروعة ذات الصلة بالشعب الفلسطيني.

يجب على العالم بأسره الآن أن يكون على علم بجرائم الاحتلال الإسرائيلي، وسياسات الفصل العنصري، ورفض الرواية الإسرائيلية في تبرير سياساتها نحو أبناء الشعب الفلسطيني، استنادًا إلى ما تم ذكره أعلاه، يدعو طاقم شؤون المرأة إلى:

1. وقف العدوان الإسرائيلي وتوفير الحماية الدولية للمدنيين الفلسطينيين.
2. تأمين ممر إنساني إلى قطاع غزة لتوصيل احتياجات إنسانية مثل الطعام والماء والوقود لمنع كارثة إنسانية.
3. وقف نزوح المواطنين بالقوة، حيث يعتبر ذلك انتهاكًا لاتفاقيات جنيف لعام 1949.
4. محاسبة إسرائيل أمام المحكمة الجنائية الدولية عن الانتهاكات والهجمات التي ارتكبتها جنود الاحتلال والمستوطنون ضد الفلسطينيين والتي تعتبر جرائم حرب وجرائم ضد الإنسانية.

## طاقم شؤون المرأة

### فلسطين

#### Main Office:

Radio St., Awad Bldg. 2, Floor, P.O. Box 2197, Ramallah, Palestine  
Tel: +972-2-2987784/3 - Fax: +972-2-2964746  
Web-site: www.watcpal.org - E-mail: watcorg@palnet.com

#### Gaza Office:

Gaza - West Roundabout Abu Mazen, Amman St., Beside Beirut Bldg.  
P.O. Box 5008, Palestine - Tel: +972-8-2644322 - Fax: +972-8-2636088

#### المكتب الرئيسي:

شارع الإرسال، عمارة عواد، الطابق الثاني، ص.ب. 2197، رام الله، فلسطين  
تلفون: +972-2-2987784/3 - فاكس: +972-2-2964746  
الصفحة الإلكترونية: www.watcpal.org - البريد الإلكتروني: watcorg@palnet.com

#### فروع غزة:

غرب دوار أبو مازن، شارع عمان، بجوار عمارة بيروت، ص.ب. 5008، غزة، فلسطين  
تلفون: +972-8-2644322 - فاكس: +972-8-2636088



### **Urgent Appeal to Prevent a Humanitarian Catastrophe in Gaza**

Women's Affairs Technical Committee, calls upon the international community to refuse the dehumanization of the Palestinian population by calling them "Human Animals" as a pretext to slaughter Palestinian civilians in an act of savage revenge by the Israeli Occupation forces. Two and a Half million Palestinians have been living in Gaza besieged by air, sea and land for the past sixteen years.

Since October 7<sup>th</sup> 2023, Israel has been purposely, brutally and continuously committing barbaric war crimes (**resulting in 2800 martyrs, 880 of them are women and 937 children**) by indiscriminately bombing residential areas (completely demolishing 2185 buildings, and partially demolishing 89,000, in addition to completely demolishing 8840 residential units, causing the forced displacement of 680,000 civilians), hospitals, 18 schools, Mosques and UNRWA facilities intended for sheltering civilians, using the internationally banned "White Phosphorus" attacking civilians, and targeting journalists (resulting in 14 martyrs) and medical teams (resulting in 37 martyrs), as well as resulting in the abortion of 700 pregnant women.

The Minister Of Defense "Yoav Gallant" imposed collective punishments on Gaza Strip by cutting off water, food, electricity and fuel, causing medical institutions to break down completely, and turn into mass graves, as well as commanding Al- Quds Hospital to evacuate, which is considered a death call on all injuries. Israel's arbitrary aggression has caused 47 families (composed of around 500 people), to be entirely removed from the Gaza civil registry as stated by Palestinian Health Ministry. These crimes amount to crimes against humanity and Genocide.

It is past due that Palestinians obtain their legitimate rights to self-determination, freedom and independence in their sovereign state with East Jerusalem as its capital, and to implement all relevant international legitimate resolutions to the Palestinian people.

The whole world now should be aware of the crimes of Israel, and the framework of its continued apartheid, and refute the Israel's narrative.

In understanding of all of the above, it is urgent to:

- 1- Halt the Israeli aggression and provide the international protection for the Palestinian civilians.
- 2- Secure a humanitarian corridor to Gaza Strip to deliver humanitarian needs such as food, water and fuel, in order to prevent a humanitarian catastrophe.
- 3- Stop the forced displacement of civilians, for it is considered as a violation to The Geneva Conventions 1949.
- 4- Hold Israel accountable before the International Criminal Court for the violations and attacks committed by its occupation soldiers and settlers against Palestinians that are considered as war crimes, and crimes against humanity.

#### Main Office:

Radio St., Awad Bldg. 2, Floor, P.O. Box 2197, Ramallah, Palestine  
Tel: +972-2-2987784/3 - Fax: +972-2-2964746  
Web-site: www.watcpal.org - E-mail: watcorg@palnet.com

#### Gaza Office:

Gaza - West Roundabout Abu Mazen, Amman St., Beside Beirut Bldg.  
P.O. Box 5008, Palestine - Tel: +972-8-2644322 - Fax: +972-8-2636088

#### المكتب الرئيسي:

شارع الإرسال، عمارة عواد، الطابق الثاني، ص.ب. 2197، رام الله، فلسطين  
تلفون: +972-2-2987784/3 - فاكس: +972-2-2964746  
الصفحة الإلكترونية: www.watcpal.org - البريد الإلكتروني: watcorg@palnet.com

#### فروع غزة:

غرب دوار أبو مازن، شارع عمان، بجوار عمارة بيروت، ص.ب. 5008، غزة، فلسطين  
تلفون: +972-8-2644322 - فاكس: +972-8-2636088